
Zápisnica zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva č. 3/2012 obce Svederník, 
konaného dňa 30.04.2012 

 
 

 
Prítomní: Ing. Chrustová, Mgr. Mazúr, Ing. Králik, Maruna, Koraus, Ing. Beniač – prišiel 
o 17.20hod. 
Hostia: Ing. Blažeková – hlavná kontrolórka 
 
K bodu 1/ Starosta obce privítal na zasadnutí všetkých prítomných členov zastupiteľstva ako 
aj ostatných prítomných a otvoril riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva obce. 

a) schválenie programu rokovania podľa pozvánky zo dňa 23.04.2012 – jednohlasne 
schválený 

b) voľba návrhovej komisie: Mgr. Milan Mazúr 
c) určenie overovateľov zápisnice: Ing. Pavol Králik, Anton Koraus 
d) určenie zapisovateľa: Božena Kocianová 

 
K bodu 2/ Finančná uzávierka za obdobie I-III/2012: 
 
Ekonómka obce predložila plnenie finančného rozpočtu za I. štvrťrok 2012.                   
(prišiel Ing. Beniač). Celkové finančné hospodárenie je + 56 653,49 €.  Plnenie príjmov 
k celkovému schválenému rozpočtu je 27% a čerpanie výdavkov predstavuje 15% plnenie. 
Starosta obce poukázal na vysoké náklady spotreby elektrickej energie na verejnom osvetlení 
ako aj na objektoch vo vlastníctve obce, najmä kultúrneho domu vo Svederníku. Ďalej 
poslanci poukázali na vysoký nárast v položke čerpania výdavkov na telekomunikáciu, ktoré 
treba do konca roka znížiť, aby nepresiahol schválený rozpočet. K príjmovej časti plnenia 
rozpočtu bola diskusia k výnosu podielových daní, ktoré sú doposiaľ v plánovanej výške a 
k miestnym daniam a poplatku za komunálny odpad, kde máme výpadok v dôsledku 
neplatičov. Starosta obce oboznámil prítomných, že značná časť neplatičov je dôsledkom zlej 
finančnej situácie občanov. Prítomní poslanci sa zhodli na tom, že po osobnom pohovore so 
starostom sa takýmto občanom poskytne možnosť si tieto nedoplatky odpracovať na 
Obecnom úrade formou Dohody o vykonaní práce. 
 
K bodu 3/ Nový systém separovaného odpadu vo Svederníku: 
 
Starosta obce informoval o novom systéme separácie a o rozšírení zberaných komodít o tetra-
pack, kovový odpad (plechovky z konzerv a pod.), textil. Pôvodné odpadové kontajnery na 
separovaný odpad budú nahradené novými. 
 
K bodu 4/ Prenájom obecného majetku – vyhodnotenie obchodnej súťaže: 
 
Starosta predložil výsledky obchodnej súťaže, vyhlásenej na prenájom obecného majetku. 
Záujem o prenájom ponúkaných nehnuteľností zo strany spoločností a ani fyzickej osoby 
nebol. Ponuku o prenájom nehnuteľnosti spolu so zámerom doručilo Združenie IMA, 
(zastúpené p.Ivan Koňařík, p.Eva Koňaříková). Nakoľko nehnuteľnosť, o prenájom ktorej 
mali záujem nebola predmetom obchodnej súťaže, žiadosť sa považuje za nepredmetnú. 
 
 
 



 
 
 
K bodu 5/ Problematika v sociálnej oblasti, stav nezamestnaných: 
 
Starosta obce oboznámil prítomných, že k 24.04.2012 má naša obec 71 nezamestnaných 
občanov. Ďalej poukázal na tých, ktorí nemajú „strechu nad hlavou“ a potrebu riešenia vzniku 
takejto situácie v rámci obce do budúcnosti. Na túto tému sa rozbehla diskusia za účelom 
hľadania riešenia a pomoc občanom v sociálnej núdzi. Prítomní poslanci sa dohodli, že táto 
problematika sa nedá vyriešiť hneď, rozhodli preto, že vytypujú vhodnú lokalitu 
k prípadnému umiestneniu buniek na obývanie. 
 
K bodu 6/ Informácia o uskutočňovaných investičných akciách: 
 

a) Chodník pre peších: starosta obce oboznámil prítomných poslancov s procesom 
prípravy realizácie stavby chodníka, ktorému predchádzajú potrebné stanoviská 
dotknutých inštitúcií. Tieto sú už z väčšej časti vybavené, ďalšie potrebné kroky sa 
vybavujú priebežne. 

b) Výmena okien v budove Materskej školy – vrchné poschodie: Doručené boli cenové 
ponuky od dodávateľov, ktoré prehodnotí stavebná komisia a vyberie najvýhodnejšiu 
ponuku z hľadiska ceny i kvality. Výsledok z výberového konania komisie bude 
písomne oznámený starostovi obce. 

 
 
K bodu 7, 8/ Rôzne, Diskusia: 

Ing. Králik podotkol na nedoriešenú problematiku prenájmu Reštaurácie Janky Donátovej. 
 
Starosta informoval o vypracovanom  Dodatku k Zmluve o nájme nebytových priestorov, 
ktorý bol nájomcovi doručený na preštudovanie a k podpisu právoplatnosti od 1.4.2012. 
Menovaná reagovala na tento dodatok listom zo dňa 30.4.2012, v ktorom žiada časový 
priestor na pripomienkovanie. 
Poslanci viedli rozsiahlu diskusiu k problematike a zhodli sa na tom, že starosta 
v najbližších dňoch pošle v elektronickej forme dodatok nájomcovi k prípadnému 
doplneniu a pripomienkovaniu. Zároveň žiada poslancov, aby prípadné doplnenie dodatku 
z ich strany poslali v čo najkratšom čase.  
Ďalej starosta obce oboznámil o prijatí žiadosti na nadkrytie terasy kultúrneho domu zo 
strany Reštaurácie Janka Donátová a montáž kamier na objekte. Prítomní súhlasia 
s dočasným riešením slnečníkov v letnom období. K inému riešeniu nadkrytia terasy 
žiadajú nájomcu predložiť návrh projektu a náčrt, ktorý bude predložený architektovi na 
posúdenie. Po prehodnotení architekta bude zaslané stanovisko obce  k nadkrytiu terasy.        

      S osadením kamerového systému všetci prítomní poslanci súhlasia 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
- Starosta obce prehodnotil situáciu vzniknutého požiaru na lesnom poraste v katastri 

našej obce. Osobne poďakoval poslancovi Korausovi Antonovi za jeho pohotovú 
pomoc pri riešení mimoriadnej situácie. Prítomní poslanci skonštatovali pasivitu 
občanov a nutnosť založenia teamu ľudí, ktorí budú vždy pripravení a nápomocní pri 
riešení krízových situácii.  

- Informácie: 
- o pripravovanej brigáde v časti obce Marček, úprava a čistenie pozemku pod športové 

ihrisko v dňoch 4. – 5.5.2012. 
- výsadba trávy a slnečníc na verejných priestranstvách v obci 
- pripravovaný projekt v spolupráci s KIA MOTOR SLOVAKIA na mobilitu, kde je 

možnosť získať až 3000,-€ so spolufinancovaním obce. Projekt by sa týkal 
revitalizácie zastávok a prístup do kaplnky vo Svederníku pre imobilných občanov. 

- pripravovaná žiadosť o dotáciu zo Žilinského samosprávneho kraja na značené 
turistické chodníky a drobnú architektúru na Javornícky chodník 

- Plánované kultúrne akcie v obci (MDD, laserová show, akcia Keblov, Futbalový 
turnaj realizovanév spolupráci s firmou Grewit, ktorá zabezpečí servis, usporiadanie 
a organizáciu zábavy pri akciách) 

- Ing. Králik mal dotaz k otázke ďalšieho riešenia vysporiadania  pozemku pod 
ihriskom Svederník. Ing. Beniač spolu s Ing. Králikom navrhujú zmapovať 
a pokračovať vo vysporiadaní pozemku pod ihriskom Svederník do vlastníctva obce. 

- pokračovanie fotografickej súťaže s tematikou JAR 2012 do 30.06.2012 
- začatie činnosti turistického klubu vo Svederníku a jej plánované akcie na rok 2012 
- starosta poukázal na dostupnosť informácií z oblasti života v obci, ktoré sú na web. 

stránke obce www.svedernik.info 
- Žiadosti:  
- Žiadosti, ktoré boli doručené na Obecný úrad za účelom finančnej sociálnej výpomoci 

budú postúpené na prehodnotenie sociálnej komisie a po jej zvážení a rozhodnutí 
v spolupráci so starostom obce budú doriešené.   

 
 
 
 
Zapísala:   
Overil:  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


